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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 5/2021 z jednání VV dne 30. března 2021 

 

Místo jednání: Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor: Roman Rygl (RR), Marek Fořt (MF), Alexander Křížek (AK),  

       Pavel Syrový (PS), Dušan Palcr (DP), Kamil Vrubl (KV), Matěj Rázga (MR); 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Antonín Brabec (AB), Karel Ševčík (KŠ); 

Omluveni: - 

 

 
Projednávané body: 

1. Finance 

 

PM představil VV předběžnou verzi účetní závěrky za rok 2020. V tomto ohledu ještě dodal,  

že v současnosti dochází k její kontrole ze strany auditorské společnosti.  

V návaznosti na zaslaný přehled pohledávek ČSRU se RR dotázal, v jakém stavu je řešení  

pohledávek vůči klubům RC Sparta Praha a Šumava-Nýrsko v souvislosti s nezaplacenými  

členskými poplatky za rok 2020. 

PM na to odpověděl, že oba kluby byly v této záležitosti již osloveny a nyní se čeká na jejich  

vyjádření, potažmo zaplacení daných částek v co nejbližším termínu.  

Dále, PM představil upravený návrh rozpočtu pro rok 2021. Další úpravu tohoto návrhu PM 

plánuje po zasedání Výkonného výboru Rugby Europe, které se uskuteční v dubnu. Na tomto 

jednání bude upřesněn kalendář mezinárodních akcí. Z pohledu ČSRU bude zásadní 

rozhodnutí o konání a účasti českých týmů na turnajích Mistrovství Evropy U20 a U18. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí předběžné výsledky hospodaření za rok a pověřuje PM jejich 

předložením dozorčí radě. Dále, VV schvaluje aktualizovaný návrh rozpočtu pro rok 2021. 
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2. Organizační struktura 

 

PM představil VV upravený návrh organizační struktury v rámci jednotlivých oblastí ČSRU 

co do jednotlivých kompetencí týče. Koncept této organizační struktury bude dále upřesněn v 

nově vznikající organizační směrnici, která je připravována ve spolupráci s předsedou 

Legislativní komise Ondřejem Surgou. Závěrem PM dodal, že po dopracování dané směrnice 

a připomínkovém řízení ze strany předsedů jednotlivých komisí předloží finální verzi daného 

dokumentu VV. Dále se VV zabýval diskuzí nad rozsáhlostí a formátem organizační 

směrnice. 

DP se ujal slovo a uvedl, že by bylo vhodné, aby takto nově vytvořená organizační směrnice 

byla oponována i jiným legislativním orgánem, nežli samotnou Legislativní komisí ČSRU, 

která samotnou směrnici tvoří. Jako příklad uvedl DP obrátit se na jiný sportovní svaz 

zaštiťující kolektivní míčový sport, co do organizační struktury a náplně nejvíce odpovídá 

rugby. 

PM na to odpověděl, že bude kontaktovat sportovní svazy florbalu, házené a pozemního 

hokeje a to cílem najít odpovídajícího člověka, který má s danou problematikou tvorby 

organizační směrnice sportovního svazu zkušenost. 

 

Usnesení: VV se bude návrhem nové organizační struktury dále zabývat na svém příštím jednání. 

 

3. Koncepce marketing ČSRU 2021 

 

PM seznámil VV s návrhem nového konceptu a strategie marketingu a PR. Zmínil zde, jakými 

směry by měl marketing směřovat včetně hlavních cílů, nově nastavenou komunikační 

strategii a změnu v organizační struktuře. Jedním z hlavních cílů je sjednocení 

marketingových aktivit napříč ragbyovým hnutím. Hlavním propagovaným produktem by 

měla být především domácí soutěž. 

RR se přihlásil o slovo a dotázal se, zdali nově vytvořený návrh koncepce již diskutoval s AK 

případně s Pavlem Chaloupkou, který v minulosti předkládal podobný materiál, rovněž 

založený na činnosti marketingové komise, jež se z dlouhodobého hlediska neosvědčila. 
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Posledním dotazem RR bylo, zdali se i nadále počítá se spoluprací a zařazením osoby Karla 

Ševčíka v rámci nově vznikající marketingové strategie. 

PM odpověděl, že návrh této koncepce s AK ani Pavlem Chaloupkou nediskutoval. Složení 

marketingové komise pak bude odpovídat jednotlivým navrhovaným oblastem činnosti, ve 

smyslu, kdy za každou oblast bude odpovědný daný člen komise. K osobě Karla Ševčíka 

uvedl, že s ním bude ukončena spolupráce na pozici manažera marketingu a PR a to k datu 

30.4. 2021. 

Poté se slova ujal AK a pouze uvedl, že si daný návrh koncepce marketingu pro následující 

období činnosti ČSRU přečetl a zdá se mu logický, posloupný a snaží se pojmout celkovou 

propagaci ragby a spolupráci s reklamními partnery v co největším měřítku. Jedinou 

opomenutou věcí jsou z jeho pohledu mezinárodní akce. Dále AK doporučil se zaměřit na 

jednu až dvě činnosti popsané v předloženém konceptu. Co se týče spolupráce se sponzory, 

tak zde AK zdůraznil, že důraz z jejich strany byl vždy kladen na rozvoj. 

Ohledně financí určených na tuto oblast PM upřesnil, že čerpání rozpočtu nepřekročí původně 

alokovanou částku. 

Usnesení: VV schvaluje nově navrženou koncepci marketingu a PR a pověřuje PM realizací 

jednotlivých činností. 

  

4. Návrhy změn řídících dokumentů 

 

PM informoval VV o návrhu změn a jejich odůvodnění v rámci Přestupního, Matričního řádu 

a Stanov ČŠRU, které vypracovává společně s Ondřejem Surgou. Tyto návrhy změn se 

v souhrnném měřítku týkají výjimek z přestupního období v rámci přestupů hráčů do ČR nebo 

do zahraničí, přestupů členů (kteří nejsou hráči) do jiného klubu, změn v evidenci členů, 

členství spolků a účast na valné hromadě ČSRU. 
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VV dále obecně diskutoval princip výpočtu volebních hlasů na jednání valné hromady. KV 

vyslovil názor, že dle jeho názoru by se z výpočtu hlasů neměli vyřazovat členové bez 

licencí, jelikož i přispívající členové mohou být aktivními osobami. 

   

Usnesení: VV se předloženým návrhem změn bude zabývat na následujícím jednání. 

 

5. Komise ČSRU 

 

PM informoval VV o změnách ve složení komisí ČSRU. Komise mládeže požádala o 

schválení nahrazení člena Roberta Votipky Davidem Volencem, komise ženského ragby 

požádala o schválení složení v následující struktuře: Hana Schlangerová (předsedkyně 

komise), Kateřina Pokorná, Josef Bláha a Kateřina Daníčková (členové komise). Dále, 

v návaznosti na již proběhnuté diskuse v rámci minulých jednání VV, PM navrhl jmenovat 

komisi rozvoje malých klubů a lékařskou komisi. 

 

Usnesení: VV schvaluje výše popsanou personální změnu v rámci komise mládeže a nově vytvořené 

složení komise ženského ragby. Dále, VV pověřuje Pavla Myšáka svoláním společné schůzky všech 

zájemců o členství v nově vytvářející se komisi rozvoje malých klubů, na které se v rámci společné 

diskuse navrhne předseda této komise a zbývající členové. Na tomto stejném principu VV pověřuje 

Karla Berounského ml. sestavením lékařské komise. Návrhy na složení obou nově vznikajících 

komisí schválí VV v rámci následujících jednání. 

 

6. Návrh projektu sportovní přípravy talentované mládeže 

 

PM předložil VV upravený projekt sportovních center mládeže zajišťující rozvoj mladých 

talentovaných hráček a hráčů.  Cílem tohoto projektu je podpořit již fungující sportovní centra 

mládeže a vytvořit centra další,  jejímž úkolem je prostřednictvím ragbyových klubů podpořit 

a dále rozvíjet pravidelnou tréninkovou činnost mládeže. Projekt je navázán na dotační titul 

z Národní sportovní Agentury. 
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Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

7. Informace z Rugby Europe 

 

PM informoval VV o plánovaném zasedání Výkonného výboru organizace Rugby Europe, 

který bude rozhodovat o budoucím konání mezinárodních soutěží v kategoriích U18, U20, tak 

jako Mistrovství Evropy v sedmičkovém ragby. V rámci tohoto plánování bylo ČSRU 

nabídnuto pořadatelství turnaje Mistrovství Evropy juniorek a to termínu červenec – srpen 

2021.  

PM se tedy dotázal členů VV, jestli souhlasí s uspořádáním takového turnaje v ČR s tím, že 

by se konkrétně tento turnaj odehrál na hřištích RC Mountfield Říčany, které v rámci 

aktuálních hygienických omezení disponuje nejlepším zázemím pro konání takové sportovní 

události. 

 

Usnesení: VV schvaluje záměr uspořádat Mistrovství Evropy v juniorské kategorii a pověřuje PM 

jednáním s RC Mountfield Říčany co do uspořádání takového akce na půdě jejich klubu. 

 

8. Informace z NSA 

 

PM informoval VV ohledně proběhlé online schůzky s předsedou Národní sportovní agentury 

Milanem Hniličkou, na které se mimo jiné řešila i řešila problematika definice pojmu 

,,profesionální sportovec“ a legislativní ukotvení tohoto pojmu. Národní sportovní agentura by 

měla v souvislosti s touto problematikou vydat stanovisko upravující tuto oblast. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 
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9. Valná hromada ČUS 

 

PM informoval VV o plánovaném termínu jednání valné hromady ČUS a to 23.6. 2021 v SC 

Nymburk. 

Usnesení: VV pověřuje Pavla Myšáka zastupováním ČSRU na tomto jednání. 

 

10. Doplnění člena Metodické komise ČSRU 

 

Metodická komise ČSRU na doporučení sportovního ředitele Antonína Brabce žádá VV o 

doplnění nového člena komise a to osobou Robertem Vannem, dlouhodobým trenérem seniorů 

ragbyového klubu Sokol Mariánské hory. 

 

Usnesení: VV schvaluje členství Roberta Vanna v Metodické komisi ČSRU. 

 

 

Příští zasedání VV proběhne dne 4. května 2021 na stadionu Markéta v 8:00. 

V Praze dne 30. března 2021 

Zapsal: Ondřej Mikeska 


